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     Løgumkloster, den 22.05.2024 

 

Der var indkaldt til 

 

Generalforsamling 2024 
Tirsdag, den 21. maj 2024 kl. 19.30 på Øster Højst Filialskole 

 

Med følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning 

3. Kassererens beretning 

4. Den kommende sæson 

Sommersæson: Sommerskak (privat) 

  Udendørs skak 

Vintersæson:  Klubturnering 

  Holdturnering 

  Vesteregnens hurtigmesterskab 

  Grenzturnering 

  GrenzGrandPrix 

  Byturnering 

  SydGrandPrix 

5. Indkomne forslag. 

6. Budget og kontingent. 

7. Valg til bestyrelse og suppleant: 

På valg til bestyrelsen er: Hans Valdemar Hansen og Vagn Lauritzen. Scot Wolfgang Jensen 

er det tredje medlem (ikke på valg). Suppleant: Dzano Beckovic er på valg. 

8. Valg af revisor og suppleant (Kim Juul Trane er revisor, og Scot er suppleant). 

9. Eventuelt 

 

Forslag til pkt. 5 skal være bestyrelsen i hænde senest klubaftenen før generalforsamlingen, altså 

den 14. maj. 

 

Referat: 
 

Ad 1: Kim blev valgt 

 

Ad 2: Formanden bad foreningen rejse sig for at mindes Nis H. Madsen, der døde for en god uge 

siden.  

 

Beretningen: 
Sæsonen indledtes med Mærkenskak, hvor en del af klubbens medlemmer deltog. Som sædvanlig var der 

ingen turnering – vi spillede kun for sjov og for at reklamere for skakken. Vi havde denne gang både store og 

små brætter i gang. 

 

Den indendørs sæson startede med Vesteregnens Hurtigmesterskab, der spilledes med 9 runder over tre 

aftener. Første og sidste aften i Tønder og de tre midterste runder her i Øster Højst. Hans Valdemar vandt 

med 8 point af 9 foran Dieter Kröger med 7,5. Simon Fly-Petersen blev bedste spiller i ratingområdet 1500-

1600, og Scot blev bedste under 1500. Der deltog i alt 11 spillere, 4 fra Løgumkloster. 
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Vi forsøgte i år at lave to åbent hus-arrangementer, et i Tønder og et i Øster Højst. Ingen af stederne kom der 

andre end klubmedlemmer. 

 

Tønders Byturnering startede umiddelbart efter vesteregnsmesterskabet og i år var der 12 deltagere, der blev 

inddelt i to 6-mands grupper. Helge Andersen og Simon Fly-Petersen delte førstepladsen i øverste gruppe 

med 3,5 point; de spillede omkamp over to aftener, som Simon vandt med 1,5-0,5. Hans Valdemar delte 

tredjepladsen i gruppen med Dieter. 

I gruppe 2 blev Dzano og Scot henholdsvis nr 3 og 4 med 3 og 2 point. 

 

Grenzturneringen startede i september og sluttede her i april. Igen i år deltog 14 spillere, hvoraf de fem var 

fra Løgumkloster. Hans Valdemar blev nr 2 med 6 point – Helge vandt med maksimum, 9. Scot blev nr 6 

med 5 point – det var bedste placering i ratinggruppe 2. 

 

I GrenzGrandPrix serien blev Dzano nr 2 i ratinggruppen 1400-1700 og Scot blev bedst i gruppen under 

1400. Der blev spillet 7 afdelinger, hvoraf en var i Øster Højst. 

 

I vores egen klubturnering prøvede vi igen at kombinere hurtigskakken med en standardturnering – det 

lykkedes kun at få afviklet en runde i standardafdelingen, så den er ikke medregnet i klubmesterskabet. I år 

havde vi tit besøg af Simon fra Tønder, og en enkelt gang af Steffen. Samlet vinder blev Kim med 59 point 

og Scot nr 2 med 46. 

 

I holdturneringen var vi rykket ned i B-rækken, så det blev ikke til de mange kampe og heller ikke de lange 

afstande. Vi scorede 8,5 point og endte på en 4.-plads af 6; Kim tog de 2,5 på førstebrættet, Dzano scorede 2, 

Vagn og Baltser hver 1,5 og Scot 1. 

 

Igen har vi også spillet for Tønders 1. hold: Hans Valdemar scorede 3 af 5, Dzano tegnede sig for1,5 af 6 og 

Baltser for 0,5 af 1. Derudover har Scot og jeg deltaget uden at score nogen point. 

 

Vores påskelyn havde 18 deltagere. Bent Olesen, Lemvig vandt øverste finalgruppe foran Christian 

Karstensen (tidligere Tønder); gruppe 2 blev vundet af Simon Fly-Petersen foran Martin Møller (tidligere 

Vojens) og først i gruppe 3 kom en Løgumklosterspiller blandt præmietageren: Kim tog andenpladsen efter 

Niels Falsig. 

 

Vi deltog igen i pokalturneringen, der blev spillet på Sønderskov Slot d. 6. april. Det kunne mildest talt have 

gået bedre – vi scorede i alt 0,5 point så det blev til en sidsteplads – men hyggeligt var det. 

 

Som et nyt tiltag arrangerede vi en afdeling af SydGrandPrix – i anledning af Løgum Klosters 850 års fejring 

foregik det i Dormitoriet i kirken – det var et anderledes spillested og det gav lidt udfordringer med borde og 

stole samt kantine. Der deltog 45 spillere – kun Dzano og Hans Valdemar fra vores egen klub. Hans 

Valdemar scorede 4 point og Dzano 2,5. Samlet vinder blev Kim Skaaning med 6,5 af 7. 

Selvom det endte med et underskud, må det betegnes som en rimelig succes. Vi gentager det – om end ikke i 

kirken – igen i år. 

 

Eksterne turneringer: Hans Valdemar har her i pinsen deltaget i Gråstens Jubilæumsturnering, hvor han vandt 

sin gruppe. Jeg selv deltog i februar i Senior DM i Århus – scoren blev 1,5 men det var nok til at holde den 

forventede score. 

 

Samarbejdet med Tønder fungerer vel ok; vi har fælles medlemsliste for at gøre det lettere at samle hold for 

begge klubber, og så har vi for at spare gebyrer også fælles konto med Tønder. Samarbejdet har vel været 

med til at vi deltager lidt mere på tværs end vi ellers ville have gjort. 

 

Til slut lidt om klubbens arkiv: Det er nu blevet lagt ind på lokalhistorisk arkiv – det meste som elektroniske 

kopier, men protokoller, klubblade og lignende er blevet afleveret fysisk. Det er blevet til over 1400 

dokumenter og over 800 billeder. I kan finde det ved at søge på nettet arkiv.dk. Det ajourføres løbende. 

 

Ad 3: Kassereren forelagde regnskabet of forklarede de enkelte poster. Der var et forholdsvis stort 

underskud, der dels skyldtes store udgifter til kørselsrefusion i holdturneringen og et underskud, primært på 

kantinen ved SydGrandPrix i Dormitoriet. Regnskabet blev godkendt- 



Ad 4: Der blev opfordret til at deltage i Tønders sommerskak, og der blev snakket om at arrangere noget 

sommerskak internt blandt medlemmer, uden at der dog blev aftalt noget fast. 

Der var stemning for at forsøge at deltage i Haderslevs Gågadeskak. 

Man vil undersøge mulighederne for at lave Mærkensskak i byen, nu da der ikke er Krammarked på Engen. 

Der blev opfordret til at lave faste regler for fordeling af præmier i GrenzGrandPrix. 

 

Ad 5: Der var ikke indkommet nogle forslag. 

 

Ad 6: Budget for 2024 og 2025 blev behandlet og godkendt, begge med et forventet mindre underskud. 

Kontingentet fastsattes til uændret 800kr pr år (for seniorer og pensionister – juniorer og børn er pt ikke 

aktuelt). 

 

Ad 7: Dr var genvalg på alle poster. 

 

Ad 8: Også genvalg. 

 

Ad 9: Intet specielt. 


